

တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့ ကျဲသန့

Financial Assistance Policy – Karen

Park Nicollet ဆူၣ်ချ့တၢ်တီၢ်စၢၤမၤစၢၤတဖၣ်, လၢအပၣ်ယုၣ်ဒီး Methodist တၢ်ဆါဟံၣ်, Park Nicollet တၢ်ဆါဒါး ဒီး TRIA တၢ်ကူၤစါယါကျါကူးကွဲးဘျီဘၣ်သံ ကွဲ လီၤခါၣ်သး အံၤ အသးအိၣ်လၢ ကမၤတၢ်ဆူၣ်ဆူၣ်လၢ ကဟ့ၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ် ဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲလၢအအိၣ်ဒီး အကံၢ်အစီဆူ ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ်အအိၣ်, ပၣ်ယုၣ် ဒီး ပုၤတဖၣ်လၢအလိၣ်ဘၣ်ဝဲ ကျိၣ်စ့တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်န့ၣ်အယီ, ပဲ တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့ ကျဲသန့(လၢဘၣ်တၢ်ကိးယၢၤအီၤဒ် "FAP" မ့တမ့ၢ် "Policy") အံၤ ပုၤလၢတအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ် မ့တမ့ၢ် ပုၤဆူးပုၤဆါလၢ အတၢ်အုၣ်ကီၤ တထီၣ်ဘးဘၣ်တဖၣ် ဒီးန့ၣ်အီၤသ့ဝဲ ဒီးသန့ထီၣ်သးလၢ ပုၤဆူးပုၤဆါ အတၢ်ဟ့ၣ်ဝဲ ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ မ့တမ့ၢ် ကသံၣ်ကသီတၢ်ကူၤစါယါကျါ တၢ်ကွၢ်ထွဲဒ်အလိၣ် အဂုၤအဂၤတဖၣ် အတၢ်လၢာ်ဘၣ်လၢၤစ့ၤသ့ဝဲ အဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ. ပကျဲသန့အံၤ တၢ် ဒီးန့ၣ်အီၤသ့ဝဲ လၢတၢ်ဆိၣ်ထွဲ တၢ်မၤစၢၤတကတီၢ်ဘၣ်တကတီၢ်အဂီၢ်, တမ့ၢ်ဘၣ်ဝဲ တၢ်ဆိၣ်ထွဲလၢ အကတီၢ်ယံာ်ထာ, တၢ်ကွၢ်ထွဲ ကလီ မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤစၢၤလီၤ တၢ် အပူၤကလံၤအဂီၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ပတံထီၣ်လၢ တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့အဂီၢ်န့ၣ် တၢ်တူၢ်လီၤအီၤသ့ ဃု(6)လၢလီၤ. ပကျဲသန့ စးထီၣ်အခိၣ်ကါဒီး ဟံၣ်ဖျါထီၣ်ဝဲဒၣ် တၢ် ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်ယုၣ်ထာအနီၣ်ထီၣ်, ပထီၣ်ဒွဲဝဲ တၢ်မၤစၢၤလီၤ တၢ်လၢာ်ဘၣ်လၢာ်စ့ၤဒ်လဲၣ်, ပုၤပတံထီၣ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့ဒ်လဲၣ်, ပုၤကွၢ်ထွဲဆူၣ်ချ့တဖၣ် ကွၢ်ထွဲ မၤစၢၤဝဲတၢ် လၢပတၢ်ဆါဟံၣ်အပုၤဒ်လဲၣ်, ဒီးပဂ့ၢ်ဂီၢ်အူကသံၣ်ကသီဆူၣ်ချ့တၢ်ကူၤစါယါကျါ အသန့တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ် ဒီးန့ၣ်ကလီၤဝဲဒၣ် ကျဲသန့အံၤ ဒီး တၢ်ပတံထီၣ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ အလံာ်မပုၤ လံာ်ကွဲးဒိ လၢအနီၣ်ကစၢ်ဒၣ်ဝဲအဂီၢ်သ့ဝဲဝဲ Methodist တၢ်ဆါဟံၣ်, တၢ်တူၢ်လီၤလၢကလံၤထံးတကပၤ, ဒါးက ရှၢ 1-615, မုၢ်ဆၢတုၤ မုၢ်ဖိဖး, ဂီ 8:00န့ၣ်ရံၣ်တုၤ -ဟါ 4:30န့ၣ်ရံၣ် လီၤ. လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်အါထီၣ်အဂီၢ် မ့တမ့ၢ် တၢ်သံကွၢ်ဘၣ်သးဒီး တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်အကျိၣ်အ ကျဲအဂ့ၢ်, မ့တမ့ၢ် တၢ်ယုၣ်သကွၢ်ကညး လံာ်ကွဲးဒိတဖၣ် ဒီဖျါလီၤပရၢအဂီၢ်န့ၣ်, ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ် ဆဲးကျိးဝဲဒၣ်ဆူ ပဲ ပုၤဆူးပုၤဆါအဂီၢ် ကျိၣ်စ့တၢ်တီၢ်စၢၤမၤစၢၤတ ဖၣ် ဝဲကျိၤ သ့ဖဲ **952-993-7672** (အိၣ်ဆိးလီၤကျဲ - FA/5050, 3800 Park Nicollet Blvd, St. Louis Park, MN 55416). တၢ်ဟ့ၣ်အါထီၣ်တၢ်ကစီၣ် လၢပိာ် ထွဲထီၣ်အခဲတဖၣ်အံၤ ဘၣ်တၢ်ဒီးန့ၣ်အီၤသ့ဖဲ www.healthpartners.com/FA:

- ကျဲသန့အံၤဒီး တၢ်ပတံထီၣ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ အလံာ်မပုၤ လံာ်ကွဲးဒိကလီ
- ဤမူဝါဒ၏ အခမဲ့မိတ္တူနှင့် ငွေကြေးအကူအညီလျှောက်လွှာပုံစံကို အင်္ဂလိပ်၊ စပိန်၊ ဆိုမာလီ၊ မုံ၊ ရုရှား၊ ကရင်နှင့် ဗီယက်နမ်ဘာသာတို့ဖြင့်

တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်ယုၣ်ထာအနီၣ်ထီၣ်-

Park Nicollet ဆူၣ်ချ့တၢ်တီၢ်စၢၤမၤစၢၤ မၤအိၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ် တၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲဒီးတၢ်ယုၣ်ထာအနီၣ်ထီၣ်လၢ ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ်အဂီၢ် ဒ်သိးကဒီးန့ၣ်ဝဲဒၣ် ကျိၣ်စ့တၢ်ဟ့ၣ်မၤ စၢၤအဂီၢ် ဒ်လၢလၢအံၤအသိး-

- ပုၤဆူးပုၤဆါဒီး အဟံၣ်ဖိယီဖိခဲလၢာ် ကဘၣ်တၢ်ယုၣ်အီၤ ဒ်သိးကဟ့ၣ်ထီၣ် တၢ်အုၣ်သးလၢ အဝဲသ့ၣ်တဖၣ် ဘၣ်တၢ်သမၤဂ့ၢ်လီၤတုၤအီၤ မ့တမ့ၢ် ကဘၣ်တၢ် သမၤဂ့ၢ်လီၤအီၤ လၢကဒီးန့ၣ် ထံကီၢ်ပဒိၣ်တၢ်န့ၣ်ဘျးတဖၣ်, ဒ်သိး Medicaid န့ၣ်လီၤ. တၢ်သမၤဂ့ၢ်လီၤ တၢ်န့ၣ်ဘျးတဖၣ် အလံာ်ပရၢ(တဖၣ်)လၢ ထံကီၢ်ပဒိၣ် အအိၣ်န့ၣ် ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ် ကဘၣ်တၢ်ယုၣ်ထီၣ်အီၤလီၤ.
- ပုၤဆူးပုၤဆါ တဘၣ်အိၣ်ဒီး ထံကီၢ်ပဒိၣ် အတၢ်တီၢ်စၢၤမၤစၢၤ အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ နီတမံၤလၢ ကဒီးန့ၣ်ဝဲ ဒီး ဆူၣ်ချ့တၢ်အုၣ်ကီၤ တၢ်န့ၣ်ဘျးတမံၤလၢလၢ က ဒီးန့ၣ်ဝဲဘၣ်လီၤ.
- ပုၤဆူးပုၤဆါကဘၣ်မပုၤဝဲ တၢ်ဆါဟံၣ် အလံာ်ပတံလၢ တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့အဂီၢ် ဒီးဟ့ၣ်ထီၣ်ဝဲ တၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးယါကိးမံၤဒဲးလၢ အဘၣ်တၢ်ယုၣ်အီၤတဖၣ် န့ၣ်လီၤ.
- ပုၤဆါတဂၤ အတၢ်ကြးဝဲဘၣ်ဝဲလၢ ကဒီးန့ၣ် တၢ်ကွၢ်ထွဲကူၤစါ ကလီမ့တမ့ၢ် တၢ်မၤစၢၤလီၤ အပူၤကလံၤန့ၣ် ကဘၣ်တၢ်ဒီးသန့ထီၣ်အီၤလၢ အဟံၣ်ဖိယီဖိခဲ လၢ စ့ဟဲန့ၣ်, ဟံၣ်ဖိယီဖိ အနီၣ်ဂံၢ်, ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ်အဂၤတဖၣ်, (တၢ်စုလီၤခိၣ်ခိၣ်)ဒ်လၢအံၤအသိး-
 - o ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ် ကဘၣ်ဟ့ၣ်ထီၣ်ဝဲ တၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးယါ ဘၣ်သးဒီး ဟံၣ်ဖိယီဖိခဲလၢာ် အတၢ်စုလီၤခိၣ်ခိၣ် ဒ်အမ့ၢ် ကျိၣ်ခါစ့ဒီး ဒီး တၢ်စုလီၤခိၣ်ခိၣ် လၢ တၢ်ဒုးကဲထီၣ်အီၤဆူစုနီၣ်ညီညီသ့ အဂုၤအဂၤတဖၣ် လၢတၢ်ကကွၢ်သမံၤသမိးက့ၤ တၢ်ပတံထီၣ်တၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
 - o တၢ်စုလီၤခိၣ်ခိၣ်လၢတၢ်လဲလီၤအီၤဆူစုညီညီသ့တဖၣ်န့ၣ် ပၣ်ယုၣ်ဒီး တၢ်ထူးတၢ်တီၤလၢ အဘၣ်တၢ်ဆိတလဲအီၤဆူ စုနီၣ်သ့ညီညီတဖၣ်, ဒ်အမ့ၢ် စ့ ဟံၣ်ဖိၣ်လၢစ့တးအပူၤ ဒီး တၢ်ဟံၣ်ဖိၣ်စ့အမံၤစရီ (account) တဖၣ်, ဒီပန့ၣ်အစ့မိၢ်ပုၤတဖၣ်, လံာ်တၢ်အၢၣ်လီၤဘၣ်ထွဲဒီးကျိၣ်စ့တဖၣ်, လံာ်အုၣ် ကီၤလၢ တၢ်ဒါန့ၣ်စ့လၢ စ့တးပူၤတဖၣ်, စ့လၢတၢ်မၤန့ၢ်ကျဲၤအီၤတနံၣ်တဘျီ လၢသးသမ့ဒီစီၤညါအဂီၢ် ဒီးစုနီၣ်တဖၣ် တၢ်ပနီၣ်တၢ်ကတၢ်စ့ဟံၣ်ဖိၣ်တ ဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အိၣ်ဘျးလၢမူဒါ ကျိၣ်စ့တဖၣ်(အဒိ-401K, IRA စ့အမံၤစရီဒီး စ့လၢဘၣ်တၢ်မၤန့ၢ်ကျဲၤအီၤတနံၣ်တဘျီလီၤဆိ)တဖၣ်န့ၣ် တပၣ်ယုၣ်လၢ တၢ်စုလီၤခိၣ်ခိၣ်လၢ အဘၣ်တၢ်ဒုးကဲထီၣ်အီၤဆူ စုနီၣ်သ့ဝဲညီညီတဖၣ် အကျါဘၣ်.
 - o တၢ်စုလီၤခိၣ်ခိၣ်လၢ အဘၣ်တၢ်ဒုးကဲထီၣ်အီၤဆူ စုနီၣ်သ့ဝဲညီညီတဖၣ်လၢ အအါန့ၣ် \$20,000 တဖၣ်န့ၣ်ဘၣ်တၢ်ဒါန့ၣ်ထီၣ်ဒွဲးအီၤလၢ စ့ဟဲန့ၣ်အပူၤ လီၤ.

- o တာ်ဆါဟံ်ဆိပ်ထွဲဒဲဒဲဒ် တာ်တိစါမေစါဆူ ပုဆူးပုဆါတဖၣ်လါ တအိၣ်ဒီးတာ်အုၣ်ကီၤ ဒီး အတာ်အုၣ်ကီၤတထီၣ်ဘးတဖၣ် လါအဟံ်ဖိဃီဖိ စ့ဟဲန့ၣ် စ့ဟဲန့ၣ် မ့တမ့ၢ် ထဲသိးသိးဒီး 275%လါ ထံကီၢ်ပုဖျိၣ်ဖိယာ်ဖိအပတီၢ်(FPL) န့ၣ်လီၤ. ပုဆူးပုဆါလါ အထီၣ်ဘး နီၣ်ထီၣ်အံၤန့ၣ် ကဒီးန့ၣ်ဝဲ ဒဲဒ် တာ်ဟ့ၣ်မေစါကျိၣ်စ့ တာ်မေစါလီၤအပုၤ100% န့ၣ်လီၤ.
- o ပုဆူးပုဆါတဖၣ်လါ ဒီးန့ၣ်ဘၣ်တာ်ခဲလၢနဲဆုဟံ်ဖျိၣ် တချးတာ်ထူးကွံၣ်ခိသွဲအခါ ဒီးအဟံ်ဖိဃီဖိနီၣ်ဂံၢ်လါ အဟံ်အံၤဒ် 275%ဆူအဖိခိၣ်လါ ထံကီၢ် ပုဖျိၣ်ဖိယာ်ဖိအပတီၢ် FPL က ဒီးန့ၣ်ဝဲဒဲဒ် တာ်ဟ့ၣ်မေစါကျိၣ်စ့ တဖျံၣ်တတဒီးသန့ထီၣ်သးလါ စရီလါလၢအံၤ အဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ-

ဟံ်ဖိဃီဖိနီၣ်ဂံၢ်	2024 ကီၢ်စါဖျိၣ် ပုဖျိၣ်ဖိယာ်ဖိ အပတီၢ်	275% လါကီၢ်စါဖျိၣ် ပုဖျိၣ်ဖိယာ်ဖိ အပတီၢ်	385% လါကီၢ်စါဖျိၣ် ပုဖျိၣ်ဖိယာ်ဖိ အပတီၢ်
1	\$15,060	\$41,415	\$57,981
2	\$20,440	\$56,210	\$78,694
3	\$25,820	\$71,005	\$99,407
4	\$31,200	\$85,800	\$120,120
5	\$36,580	\$100,595	\$140,833
6	\$41,960	\$115,390	\$161,546
7	\$47,340	\$130,185	\$182,259
8	\$52,720	\$144,980	\$202,972

- o နီၢ်ကစါ ကဘၣ်ဟ့ၣ်တာ်အဘူးအလဲန့ၣ် ကဘၣ်တာ်ကျါဘၢဝဲ 25% လါ မငါတန့ၣ်အစ့ဟဲန့ၣ်ဒီး ဆါကတီၢ်အံၤ တာ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်လါ အကပြုဒီးတာ် ဃုထာတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.
- o Park Nicollet တာ်ဆါဒါး ပုဆုၣ်မေစါကိးတာ်လါ Medicare ပုမေစါကိးတာ် တာ်ဟ့ၣ်မေစါ ကျိၣ်စ့တာ်ရဲၣ်တာ်ကျဲၤအပုၤ လါ ပုလါအဒီးန့ၣ် Medicare အတာ်တိစါမေစါတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လါတာ်ရဲၣ်တာ်ကျဲၤတမံၤအဂီၢ်ဒီး တာ်ကပြုဒီးတာ်ဃုထာဃုထာအနီၣ်ထီၣ်အဂ့ၢ်အကျိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်, ဆဲးကျိး Seven County Senior Federation 320-679-4700 မ့တမ့ၢ် လဲၤကွါလါ အဝဲသ့ၣ် အဟံ်သန့ ဖဲ <https://seniorcommunity.org/services/medicare-partners/> တက့ၢ်.

ကဘၣ်ပတံထီၣ်လါ တာ်ဟ့ၣ်မေစါကျိၣ်စ့ အဂီၢ်ခဲလဲၣ်-

1. ပုဆူးပုဆါတဖၣ် ကဘၣ်မပုၤဝဲ တပတံထီၣ်လါ တာ်ဟ့ၣ်မေစါကျိၣ်စ့အဂီၢ်ဒီး ကဘၣ်ဟ့ၣ်ထီၣ် စ့ဟဲန့ၣ် အတာ်ဟံ်ဖျါ(တဖၣ်)လါ အကပြုအဘၣ် လါ အနီၢ်ကစါဒဲဒဲဒ် မ့တမ့ၢ် ဆုလါလံာ်ပရါဆူ- (FA/5050, 3800 Park Nicollet Blvd, St. Louis Park, MN 55416) န့ၣ်လီၤ.
2. ပုဆူးပုဆါတဖၣ် ကဘၣ်ဆုၣ်စါကိး လံာ်ပတံအလါအပုၤ ဒီးစဲးကွဲးဒိဆုလံာ် ဃုာ်ဒီး စ့ဟဲန့ၣ်အတာ်ဟံ်ဖျါ(တဖၣ်) လါအကပြုအဘၣ် ဆူ ပုဆူးပုဆါအဂီၢ် တာ်ဟ့ၣ်မေစါကျိၣ်စ့ ဖဲ952-993-0770 န့ၣ်လီၤ.
3. ဟံ်ဖိဃီဖိခဲလဲၣ် အစ့ဟဲန့ၣ် တာ်မေစါမေကျါတာ်ဟံ်ဖျါ(တဖၣ်)လါ အကပြုအဘၣ်န့ၣ် ကဘၣ်ဟ့ၣ်ထီၣ်အီၤဃုာ်ဒီး ကီၢ်စါဖျိၣ် 1040 တာ်အခိအသွဲ တာ်ဟ့ၣ်ကဒါကွဲးကွဲးဒိတဘျီ လါ တယံာ်ဒီးဘၣ်, လါအကတီၢ်ခဲအံၤ, အပူၤကွံၣ် အသီ 60 စ့အခွဲးလံာ်ပျဲက့, ဒီး /မ့တမ့ၢ် တာ်န့ၣ်ဘျးအလံာ်ပရါလါ ပုတဝါတာ်ဘၣ်တာ်ဘါအဂီၢ်, ပုတဝါဖဲတာ်မေစါအိၣ် မ့တမ့ၢ် ပုနီၢ်ခိက့ၣ်ဂီၤတလါပုၤ အတာ်န့ၣ်ဘျး ဒီးမါဝါလါအကွဲးတ့ၢ်လံာ်လီၤဖျါအတာ်ဆိပ်ထွဲလါ အဘၣ်တာ်ဟံ်လီၤအီၤလါ ကီၢ်ဘျီအတာ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.
4. လံာ်ပတံန့ၣ် နထူးထီၣ်ဟံးန့ၣ်အီၤလါ ပုဟံးသန့အပူၤသ့ဝဲ ဖဲ www.healthpartners.com/FA မ့တမ့ၢ် ပုဆူးပုဆါ ဒီးန့ၣ်ဘၣ် လံာ်ကွဲးဒိသ့ဝဲ ခီဖျါ ဆဲးကျိး ဆူ ပုဆူးပုဆါအဂီၢ် တာ်ဟ့ၣ်မေစါ ကျိၣ်စ့ဖဲ 952-993-7672 န့ၣ်လီၤ. ပအိးထီၣ် မုာ်ဆၢ်-မုာ်ဖိဖဲ, စးထီၣ်လါ ဂီၤ 8:00န့ၣ်ရံၣ် -ဟါ 5:00 န့ၣ်ရံၣ်န့ၣ် လီၤ.
5. ပုဆူးပုဆါတဖၣ် ဆဲးကျိးဆူ ပုဆူးပုဆါအဂီၢ် တာ်ဟ့ၣ်မေစါကျိၣ်စ့ဖဲ 952-993-7672 ဘၣ်ဃးဒီး တာ်သံကွါတဖၣ်လါ တာ်ပတံထီၣ်တာ်အဂ့ၢ် မ့တမ့ၢ် လါတာ်ကရဲၣ်ကျဲၤ/ ကသ့ၣ်ဆါဖးကတီၢ် တာ်ထံာ်လီၢ်အိၣ်သကိးဒီး ကျိၣ်စ့ပုၤကတီၢ်တၢ်ပီၣ်တာ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
6. ပုမေစါဖိလါ အဘၣ်တာ်ဟံ်လီၤအီၤလါ ပုဆူးပုဆါအဂီၢ် တာ်ဟ့ၣ်မေစါ ကျိၣ်စ့တဖၣ်န့ၣ် အိၣ်ဝဲဒဲဒဲဒ်လါ ကမေစါ ပုဆူးပုဆါတဖၣ် လါလီတဲစိမ့တမ့ၢ် လါနီၢ်ကစါဒဲဒဲဒ် ဘၣ်ထွဲဒီး တာ်မပုၤတာ်ပတံထီၣ်တာ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. မ့မ့ၢ်လါ နီၢ်ကစါ တာ်တိစါမေစါန့ၣ် နဒီးန့ၣ်စ့စါကိး တာ်ပတံထီၣ် ထံကီၢ်ပဒိၣ် အတာ်ရဲၣ်တာ်ကျဲၤ ဒ်အမ့ၢ် Medicaid သ့ဝဲလီၤ. ပုဆူးပုဆါတဖၣ်န့ၣ် ဆဲးကျိးဝဲဆူ ပုၤကညီတာ်တိစါမေစါ ဝဲကျဲၤ လါကီၢ်ရဲၣ်လါ အဝဲသ့ၣ်အိၣ်ဝဲဆဲးဝဲ မ့တမ့ၢ် ဆဲးကျိးဆူ MNsure ဖဲ 1-855-366-7873 သ့စ့စါကိးလီၤ. ပုဆူးပုဆါတဖၣ် ဆဲးကျိးဝဲဆူ ပုဆူးပုဆါအဂီၢ် တာ်ဟ့ၣ်မေစါ ကျိၣ်စ့ဖဲ 952-993-7672 ဘၣ်ဃးဒီး တာ်ပတံထီၣ်တာ်အဂ့ၢ် တာ်သံကွါတဖၣ် မ့တမ့ၢ် လါကမ့ၢ်ကွါ တာ်လီၢ်တာ်ကျဲၤ ပုၤခါၣ်စးအိၣ်ဝဲအလီၤ ဒ်သိးကထံာ်လီၢ်သးလါ နီၢ်ကစါအဂီၢ်လီၤ.

တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့အဂီၢ် တၢ်ထီၣ်ဒွဲးတၢ်န့ၣ်ဘျး-

Park Nicollet ဆူၣ်ချ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤ ထီၣ်ဒွဲးပုၤဆူးပုၤဆါတဂၤအဂီၢ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ အတီၤပတီၢ်ဒ်လၢအံၤအသိး

လၢ Methodist တၢ်ဆါဟံၣ်အဘျးအလဲအဂီၢ်, ပုၤဆူးပုၤဆါတဂၤလၢ အကၢၤဒြဲးဒီးတၢ်ယုထၢလၢ ကဒီးန့ၣ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့န့ၣ် တဘၣ်တၢ်ဟံၣ်တၢ်အပူၤ အါန့ၣ် တၢ် ယုစ့ခဲလၢဟံၣ်ဖိၣ်ဒ်စ့အုၣ်ကီၤဟ့ၣ်ခွဲး(AGB)အသိး ဒ်သိး ကအုၣ်ကီၤ ပုၤဆူးပုၤဆါ ဒီဖျိ Methodist တၢ်ဆါဟံၣ် လၢဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကူစါယါဘျါကသံၣ်ကသီ လၢ အလိၣ်လၢ တၢ်ကွၢ်ထွဲအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ခဲကန့ၣ်အံၤ, Methodist တၢ်ဆါဟံၣ် ဆါတံၣ်ဝဲဒၣ် AGB ဒီဖျိ ဂီၢ်အါထီၣ်ဝဲ တၢ်ဟံၣ်တၢ်အပူၤလၢလၢန့ၣ်ဆူၣ် လၢဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ မ့ တမ့ၢ် တၢ်ကူစါယါဘျါကသံၣ်ကသီ တၢ်ကွၢ်ထွဲလၢအလိၣ်အဂုၤအဂၤတဖၣ်အဂီၢ် ဆူပုၤဆူးပုၤဆါတဂၤလၢ အကၢၤဒြဲးဒီးတၢ်ယုထၢလၢ ကဒီးန့ၣ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ လၢ **31.79%** န့ၣ်လီၤ.

အဒိ, တၢ်ဟံၣ်တၢ်အပူၤလၢလၢန့ၣ်ဆူၣ် လၢကသံၣ်ကသီတၢ်ကူစါယါဘျါတၢ်ကွၢ်ထွဲ လၢအလိၣ်တဖၣ်အဂီၢ် မ့မ့ၢ်ဝဲ \$10,000 န့ၣ်, ပုၤဆါလၢ အကၢၤဒြဲးဘၣ်တၢ်ယုထၢ အီၤလၢFAP အဂီၢ် Methodist ကဟံၣ်ဝဲတၢ်အပူၤ အါန့ၣ် \$3,179 (10,000 X 31.79%), လၢအမ့ၢ်ဝဲ တၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤ 68.21% န့ၣ်လီၤ.

Methodist တၢ်ဆါဟံၣ်ဒွဲးတယၢ်ဝဲမုၢ်ကယၢ်တဖၣ်အံၤ ဒီဖျိနီၤဖးဝဲ တၢ်ယုစ့ခဲလၢဟံၣ်ဖိၣ်လၢ တၢ်ကူစါယါဘျါကသံၣ်ကသီတၢ်ကွၢ်ထွဲလၢ အလိၣ်တဖၣ်အဂီၢ် လၢအ ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ခွဲးလၢ ဆူၣ်ချ့ပုၤဆူၣ်ကီၤတၢ်တဖၣ် ဖဲတချး 12-လၢအဆၢကတီၢ်အပူၤ လၢ တၢ်ယုစ့ဒ်န့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ် တၢ်ဟံၣ်သယံၤတၢ်ပုၤလၢလၢန့ၣ်ဆူၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဒွဲး တယၢ်အံၤ, ဘၣ်တၢ်ကိးစ့ကိးအီၤလၢ " တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤ တၢ်မၤအကျဲ, Look-Back Method "အံၤဘၣ်တၢ်ဒွဲးအီၤ ကိးန့ၣ်ဒဲးလၢ Methodist တၢ်ဆါဟံၣ်န့ၣ်လီၤ.

န့ၣ်တသ့ၣ်ညါလီၤတၢ်တၢ်ဂ့ၢ် ဒီး နဟံၣ်ဃီတန့ၣ်တဘျီကျိၣ်စ့တၢ်ဟံၣ်န့ၣ် မ့ၢ်စ့န့ၣ် \$125,000 န့ၣ် န့ၣ်ဒွဲးကကၢၤဒြဲးဘၣ်ဝဲလၢ တၢ်ဟ့ၣ်စ့လီၤဘၣ် တၢ်ကွၢ်ထွဲန့ၣ် အပူၤန့ၣ် လီၤ. ဝံသးစူၤ ဆဲးကျဲၤ သံကွၢ်အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၣ် လၢ တၢ်မၤစၢၤပုၤစူးကါတၢ်သန့ၣ် ဖဲ 952-993-7672 တက့ၢ်.

လၢ Park Nicollet တၢ်ဆါဒီးတၢ်ယုတၢ်အဘျးအလဲအဂီၢ်, ဒီးတၢ်အိၣ်လီၤတၢ်လၢ ပုၤဆူးပုၤဆါအ Methodist တၢ်ဆါဟံၣ် တၢ်ယုတၢ်အဘျးအလဲ လၢ AGB ဒီး ပုၤလၢတအိၣ်ဒီး တၢ်အုၣ်ကီၤအဂီၢ် တၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤ လၢအဘၣ်တၢ်ဟံၣ်ဖျါအီၤလၢ တၢ်ဂ့ၢ်အဆၢဒိၣ်အံၤ အလီၤခဲ မ့ၢ်ဘၣ်တၢ်တူၢ်လီၤအီၤအယီၤ, ပုၤဆူးပုၤဆါတ ဖၣ်လၢ အကၢၤဒြဲးဒီးတၢ်ယုထၢလၢ တၢ်ကမၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤတဖၣ် ဒီးသန့ၣ်ထီၣ်သးလၢ ဟံၣ်ဖိၣ်ဖိၣ်ခဲလၢ စ့ဟံၣ်န့ၣ်အဖီခိၣ်, ဟံၣ်ဖိၣ်ဖိၣ် အနီၣ်ဂီၢ်, ဒီးတၢ်စုလီၤခိၣ်ခိၣ် ဒ် တၢ်ဂ့ၢ်အတက့ၢ်လၢ တၢ်ကၢၤဒြဲးဒီးတၢ်ယုထၢအနီၣ်ထီၣ် ဖီလၢန့ၣ်လီၤ .

တၢ်တယၢ်ဆိကမိၣ် တၢ်ကၢၤဒြဲးဒီးတၢ်ယုထၢ-

Park Nicollet ဆူၣ်ချ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤ တယၢ်ဆိကမိၣ်ဆါတံၣ်ဝဲ ပုၤဆူးပုၤဆါတဂၤအံၤ ကၢၤဒြဲးဒီး တၢ်ယုထၢလၢ တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့အဂီၢ်န့ၣ် ဒီးသန့ၣ်ထီၣ်သး လၢ တၢ်ကၢၤဒြဲးဒီးတၢ်ယုထၢ တၢ်ဆါတံၣ်လၢညါဒီ မ့တမ့ၢ် တၢ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးဒီး တၢ်အိၣ်သးလီၤတၢ်လၢ တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့အဂီၢ်, လၢအပုၤဃုာ်ဒီး-

- ပုၤဟံၣ်ဃီတအိၣ်
- တၢ်ကူစါယါဘျါကသံၣ်ကသီ တၢ်တီၢ်မၤစၢၤလၢအလိၣ်တဖၣ်န့ၣ် တကျါၣ်ဘၢဝဲ မ့တမ့ၢ် တၢ်ဟ့ၣ်အီၤတသ့ လၢ Medicaid တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ အဖီလၢ မ့တ မ့ၢ် ထံကီၢ် အတၢ်ဟ့ၣ် တၢ်အပူၤဆူၣ် ပုၤဒီးန့ၣ်တၢ်ဖိလၢ အထီၣ်ဘးတဂၤအအိၣ်ဘၣ်လီၤ.
- တၢ်အကၢ်အစီလၢအဒုးကၢၤဒြဲးဒီး နံၤသီလၢ အတုၤလီၤနီၤနီၤလၢ Medicaid တၢ်ဟံၣ်ထွဲထီၣ်အခံဆူ တၢ်တီၢ်မၤစၢၤအနံၤအသီတဖၣ်
- မါဝါသံဝဲ မ့တမ့ၢ် မါဝါလၢ ကဆိၣ်ထွဲအီၤတအိၣ်

တၢ်တီၢ်မၤစၢၤလၢ တၢ်ဟံၣ်တုၤအီၤတဖၣ် ပုၤဃုာ်ဒီး တၢ်တီၢ်မၤစၢၤလၢ တၢ်ယုထၢအီၤသ့ (တၢ်ကယၢ်ကယဲ တၢ်တီၢ်မၤစၢၤတဖၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်အဂုၤအဂၤလၢ တ မ့ၢ်ဝဲဒၣ် တၢ်ကူစါယါဘျါကသံၣ်ကသီတၢ်တီၢ်မၤစၢၤလၢ အလိၣ်တဖၣ်), တကးဒီးဘၣ် တၢ်အဘျးအလဲလၢ ကၢၤဒြဲးဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤဒီဖျိ တၢ်အုၣ်ကီၤတဖၣ်, ဒ်သိး, Medicare, Medicaid, သီလုာ်, ပုၤမၤတၢ်ဖိအတၢ်ဟ့ၣ်စ့အိၣ်လိး မ့တမ့ၢ် တၢ်အုၣ်ကီၤအမူအဒါလၢ ကဟ့ၣ်တၢ်အပူၤတဖၣ်လီၤ.

Park Nicollet ဆူၣ်ချ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤတဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ် ကယုထၢတၢ်ဒ်သိး ကဟ့ၣ်လီၤဝဲ တၢ်တယၢ်ဆိကမိၣ် ပုၤလၢအကၢၤဒြဲးဘၣ်တၢ်ယုထၢတဖၣ် လၢ ပုၤ ဆူးပုၤဆါလၢ အတၢ်အိၣ်သး လၢတမၤအသးညိၣ်န့ၣ်ကံၢ်ဆိး မ့တမ့ၢ် လၢတၢ်တထံၣ်ညိၣ်န့ၣ်အီၤ လၢတၢ်တစးထီၣ်မၤအီၤ လီၤတၢ်လၢ FAP အံၤအပူၤဘၣ်လီၤ. လၢတၢ် မၤ တၢ်တယၢ်ဆိကမိၣ် ပုၤလၢအကၢၤဒြဲးဒီးတၢ်ယုထၢအဂီၢ် တၢ်ဆိကမိၣ်တံၣ်တဖၣ်န့ၣ်, တၢ်တယၢ်ဆိကမိၣ် တၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အပူၤ မ့တမ့ၢ်ဘၣ် တၢ်မၤစၢၤလီၤတၢ်အ ပူၤလၢ တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အါအါဂီၢ်ဂီၢ်သ့ဘၣ်အယီၤဒီး, Park Nicollet ဆူၣ်ချ့တၢ်တီၢ်မၤစၢၤ ကဒုးသ့ၣ်ညါဝဲ ပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ်ဒီး ကဟ့ၣ်ဝဲဒၣ် တၢ်ဆါကတီၢ်လၢလၢ လီၤလီၤ လၢပုၤဆူးပုၤဆါတဖၣ် ကပတံၣ်ထီၣ်ဝဲ တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့အဂီၢ် လၢအနီၣ်ကစၢ်ဒ်ဝဲန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဆါဟံၣ်အပူၤ ပုၤလၢအကွၢ်ထွဲတၢ် အဂ့ၢ်ကွဲးရဲၣ်-

Methodist တၢ်ဆါဟံၣ် လိၣ်ဘၣ်ဝဲဒၣ် ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်တဖၣ် အဂ့ၢ်ကွဲးရဲၣ်, အါန့ၣ်ဒီး Methodist တၢ်ဆါဟံၣ် အနီၣ်ကစၢ်ဒ်ဝဲ, တၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ် ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ မ့တမ့ၢ် တၢ်ကူစါ ယါဘျါကသံၣ်ကသီတၢ်ကွၢ်ထွဲလၢအလိၣ်တဖၣ် လၢ Methodist တၢ်ဆါဟံၣ်အပူၤ ဒီးတၢ်ဟံၣ်ဖျါလီၤတၢ် ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်မတၢ်တဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ကျါၣ်ဘၢအီၤ ဒီဖျိ တၢ် ဟ့ၣ်မၤစၢၤကျိၣ်စ့ ကျဲၤန့ၣ်ဒီး မတၢ်တဖၣ် တမ့ၢ်ဝဲဒၣ်လဲၣ် န့ၣ်လီၤ. ပုၤကွၢ်ထွဲတၢ် အဂ့ၢ်ကွဲးရဲၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟံးယာ်အီၤလၢ တၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးယါ လီၤဆီအပူၤန့ၣ်လီၤ. ပုၤ ဆူးပုၤဆါတဖၣ်န့ၣ် ကွၢ်ထီဝဲ တၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးယါအံၤသ့ဝဲ လၢအုထၢၣ်န့ၣ်အပူၤ ဒီဖျိ လဲၤန့ၣ်လီၤကွၢ်ဝဲလၢ healthpartners.com/FA မ့တမ့ၢ် ယုသကွၢ်ကညးဝဲ တၢ် ကွဲးဒီးအလံာ် ဒီဖျိ ဆဲးကျိးဝဲဒၣ်ဆူ ပုၤဆူးပုၤဆါအဂီၢ် တၢ်ဟ့ၣ်မၤစၢၤ ကျိၣ်စ့ ဖဲ 952-993-7672 န့ၣ်လီၤ.

ဂိုဂ်ီအူ တ်ကူစါယါဘျါကသံဂ်ကသီ တ်ကွံထွဲ ကျဲသန့-

Park Nicollet ဆူဂ်ချုတ်တိစါမၤစါမၤ ဟ့ဂ်ထီဂ်ဝဲဒ် တ်ကွံထွဲ, လၢတအိဂ်ဘုဒီး တ်ကွံဖုဂ်ထီဒိဂ်ဆံးတံ, လၢဂိုဂ်ီအူတံအိဂ်သး တ်ကူစါယါဘျါကသံဂ်ကသီ တဖုဂ်အဂီ ဆူပုၤဆူးပုၤဆါတဖုဂ်အအိဂ်ဒီး မ့ၢ်အဝဲသ့ဂ်ဟ့ဂ်တံအဘူးအလဲန့ၢ်တန့ၢ် မ့တမ့ၢ် မ့ၢ်အဝဲသ့ဂ် ကပြဲဘုဂ်တံဃုထၢလၢ ကဒီးန့ၢ်တံဟ့ဂ်မၤစါမၤကျိဂ်စ့ၤ န့ၢ်တဟံဝဲဒ်လၢ တ်အကါဒိဂ်ဘုဂ်န့ၢ်လီၤ. တ်ဆါဟံဂ် တီဂ်ဒိဂ် တ်ဟူးတံဂဲၤ(တဖုဂ်) တမံလံလံ လၢအကဲထီဂ် တ်ကီတံခဲလၢ ပုၤဆူးပုၤဆါတဖုဂ် ကဒီးန့ၢ် ဘုဂ်ဝဲ ဂိုဂ်ီအူ တ်ကူစါယါဘျါကသံဂ်ကသီ တ်ကွံထွဲတဖုဂ်န့ၢ်လီၤ. တ်အဒိလၢ တ်တီပြဲဘုအိၤတဖုဂ်န့ၢ် ပုၤဃုဒီး- ပုၤမၤတံဖိ မ့တမ့ၢ် ပုၤခၢဂ်စးလၢ တ်ဆါ ဟံဂ်အပူၤ ဃုကီဃုဂီဝဲဒ်လၢ ပုၤဆါလၢ ဂိုဂ်ီအူဝဲကျိအပူၤ ကဘုဂ်ဟ့ဂ်ဝဲတံအဘူးအလဲ တချးလၢ ဒီးန့ၢ်ဝဲ တ်ကူစါယါဘျါလၢ ဂိုဂ်ီအူ တ်ကူစါယါဘျါက သံဂ်ကသီတံကွံထွဲအဂီ မ့တမ့ၢ် ဟ့ဂ်ပျဲတံအခွဲလၢ တ်ကထၢဖိဂ်က့ၤ စ့ကဒွဲတံဟူးတံဂဲၤတဖုဂ် လၢအမၤတံတံ တ်ဟ့ဂ်ထီဂ် ဂိုဂ်ီအူ တ်ကူစါယါဘျါက သံဂ်ကသီ တ်ကွံထွဲတဖုဂ်န့ၢ်လီၤ.

Park Nicollet ဆူဂ်ချုတ်တိစါမၤစါမၤတဖုဂ်န့ၢ် ကဘုဂ်လုၤဟံထွဲ ဂိုဂ်ီအူ တ်ကူစါယါဘျါ ကသံဂ်ကသီ တ်ကူစါယါဘျါဒီး ပုၤမၤတံဖိ အတံဟူးတံ ဂဲၤ(EMTALA) အတံမၤလိာ်အတီတဖုဂ်, ပုၤဃုဒီး တ်ဟ့ဂ်ထီဂ် တ်မၤကွံတံကူစါယါဘျါ ကသံဂ်ကသီတဖုဂ်, တ်မၤဂၢၢ်ထီဂ်ပုၤဆူးပုၤဆါ တ်ကူစါယါတဖုဂ်, ဒီးတံကတိယၢၤ မ့တမ့ၢ် အလိာ်မ့ၢ်အိဂ်ဒီး ဆုၢ်ခိပုၤဆူးပုၤဆါဆူ တ်ဆါဟံဂ် အဂၤန့ၢ်လီၤ. Park Nicollet ဆူဂ်ချုတ်တိစါမၤစါမၤတဖုဂ် ကဟ့ဂ်ထီဂ်ဝဲ ဂိုဂ်ီအူတံ တိစါမၤစါမၤတဖုဂ် ဒ်CMSပုၤပုၤဃုမၤသကိးတံဖိ အတံအိဂ်သးအသိးန့ၢ်လီၤ.

တံဃုတံအဘူးအလဲလီၤဆီ ဒီးတံထၢဖိဂ် အကျဲသန့-

တံဟူးတံဂဲၤလၢ Park Nicollet ဆူဂ်ချုတ်တိစါမၤစါမၤ မၤဝဲဒ်လၢ တံတဟ့ဂ် တံအဘူးအလဲဘုဂ်တဖုဂ်အဂီန့ၢ် ဘုဂ်တံဟံဖျါအီၤလၢ တံဃုတံအဘူးအလဲ လီၤဆီ ဒီးတံထၢဖိဂ် အကျဲသန့ အပူၤန့ၢ်လီၤ. တံဃုတံအဘူးအလဲလီၤဆီ ဒီးတံထၢဖိဂ် အကျဲသန့ အဂီ တံကွဲဒိကလီန့ၢ် ပုၤကွံထံအီၤ မ့တမ့ၢ် ပုၤထူးဟံးန့ၢ် အီၤလၢ ပုၤဂ်သန့အပူၤ ဖဲ healthpartners.com/FA သ့ဝဲလီၤ.